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Enige gedachten over de toekomstige activitetten van

de Club Zeetrekwaarnemers

In de loop der jaren werd die primaire doelstelling seer en meer gerea-

liseerd, zodat ar binnen de CvZ mensen waren, die aan een uitbreiding war.

het activiteitenp&kket gingen denken. Organisatie van enkele atrandtellingen

en de invoering van simultaantellingen waren hiervan het gevolg.

Het denken aan alternatieve bezigheden buiten het zeetrek tellen kreeg

een nieuwe impuls, toen na 1979 het aantal ingezonden aurtotaalkaarten, en

in mindere mate ook het ledental, daalden. Sommigen dachten toen aan een

uitbreiding van het repertoire als middel om ds leden meer (opnieuw) bij

de CvZ te betrekken; men was bang dat de beingstelling voor het 'naakts'

zeetrek tellen sterk aan het afnamen was, nu de basisgegevens zo'n beetje

waren verzameld en nog slecht» op publicatie wachtten. Het heden leert dat

dit laatste niet is gebeurd. Het aantal wasmemingsaren 1» niet verder ge-

daald, maar blijft ongeveer op een constant niveau !of vertoont zelfs weer

een lichte stijging), terwijl er bovendien een vrij behoorlijke verjonging

van het waarnemersbestand optreedt. De toekomst is dus minder somber dan

hij ooit leek.

Afgezien wan het feit, dat zeetrek tallen voor veel van de leden nog

steeds de activiteit is, die de grootste belangstelling heeft, zal het ook

Hoewel haar doel in het huishoudelijk regelement (artikel 1c) omschreven

wordt als “het stimuleren van al die activiteiten welke tot een beter inzicht

kunnen leiden in onze kustavifauna”, heeft de Club wan Zeetrekwasrnemers van

meet af aan als hoofdactiviteit gehad het verzamelen van trekwaarnemingen

aan zee- en kustvogels. Aan andere activiteiten is door de CvZ als vereni-

ging nooit bijzonder veel aandacht besteed.

In de ‘beginjaren’ was dat vermoedelijk het geval, doordat de primaire

belangstelling erop was gericht de meest elementaire gegevens omtrent het

voorkomen en de trek van genoemde vogeltroepen, die op dat moment nog gro-

tendeels ontbraken, boven water te krijgen.
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in de toekoost altijd een bron van blijvend interessante gegevens zijn.

Dit doordat er nog elk jaar voor ons nieuwe verschijnselen worden waar-

genomen, die een aanvulling vormen op het basispatroon, en vooral door

de monitoring-mogelljkheden die er aan vast lijken te zitten {denk bij-

voorbeeld aan het voorkomen van alk/zeekoeten en Hoordse Stormvogels ge-

durende de laatste 10 jaar). Voor het op peil houden van de interesse

van de leden hiervoor is een regelmatige en stimulerende {internei ver-

slaggeving ons inziens onontbeerlijk.

In dit verband is het overigens interessant cm «*as wat meer aandacht

te besteden aan da onnauwkeurigheden en fouten die bij het zeetrek tellen

optreden. Ook de slmultaanteHingen moeten hier genoemd worden. Wellicht

is het in de toekomst aogelijk het rendement daarvan nog te verhogen door

een wat beter doordachte opzet (bv. richten op bepaalde soorten/soortgroe-

pcn, zoals avondtrek van sterns in augustus,en de keuze van de telpostan

aan het specifieke doel aanpassen). De relatie tussen vogelbeweglngan langs

de kust en die verder op zee zal verduidelijkt moeten worden door de Meet-

postwaamoaingen en het op te starten offshore-project.

Toch is er binnen de CvZ ook zeker een aantal loden, wier belangstelling

op zeevogeigebied verder gaat dan zeetrek tellen (met af en toe een simul-

taanteiling) alleen. Zij denken daarbij bijvoorbeeld aan aantallen en aan-

talsverloop van langs de kust verblijvende vogels, tellingen van broedende

meeuwen en sterns en ook aar. meer oecologisch gerichte projecten (waarvan

het Scboorlse Stormmeauwen-onderzoekje een voorbeeld kan zijn), Ook dit

soort onderzoek kan interessante en zeer waardevolle gegevens oplevsren,

die een achtergrond kannen zijn voor de interpretatie van onze zeetrek-

waarnemingen. Iedereen die hierover opmerkingen of suggesties heeft, wordt

verzocht contact op t« nemen mat de voorzitter van de CvZ:
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Hr. Ludwigstraat 1

1901 PS CASTRXCïm


